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Till dem det vederbör.  
Klintehamn 2020.12.19

Som ni förstår är min önskan att utökat tillstånd inte ges för mer brytning i Klintehamn.
Som boende i denna barnrika socken är oron stor. Här kan barnen i dagsläge springa, gå
och cykla relativt fritt utan rädsla för tung trafik.
Den ökning av transporter, med sex ton tunga fordon som beräknas i och med SMAs
uppskalning av verksamheten innebär en helt orealistisk, rent surrealistisk framtid för
området. 
SMA har bemött denna oro med att de kan ”bygga bullerplank” kring fastigheter som
berörs. Den som varit i Klintehamn vet hur galen den bilden skulle se ut och kännas.
Det är omöjligt att lösa de transportbehov en ökad kalkbrytning skulle innebära. Både
genom och via orten och sedan via hamnen.
Hamnen är inte anpassad för den typ av fartyg som kommer att behövas. En ombyggnad av
hamnen är inte planerad av regionen och kostnaderna för en sådan kommer (om det sker)
belasta skattekollektivet. 
Det är ett stort ingrepp i vår miljö och ingen ekologisk eller biologisk konsekvensanalys
har gjorts. Varken för landområdet eller för hamnen/Östersjön. Ingen konsekvensanalys
med barnkonventionen som grund heller.

Klintehamn växer och barnfamiljer flyttar in i allt störa skala. Deras säkerhet och trygghet,
deras rätt till en trygg uppväxt har vi alla ansvar för och Sverige har som andra länder
antagit FNs barnkonvention.
Låt Klintehamn leva och låt barnen växa och leka i trygghet.
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